
Protokoll, hållet vid sammanträde med Djurgårdens IF:s fotbollssek

tions styrelse torsdagen den 9 oktober 1941 å klubblokalen i Stadion. 

Närvarande: Hans Garpe, ordf., Sven Hellborg, Ejnar Svensson, Fritz Lars

son, Åke Linder samt vid protokollet undertecknad Bergh.

§ 1.

Ordf. öppnade sammanträdet.

§ 2.

Upplästes och godkändes protokoll från föregående sammanträde.

§ 3.

Från Föreningen DIV. II Östra hade inkommit en skrivelse, vari före

slogs, att representanter för serieföreningarna i DIV. II skulle sam

manträffa förslagsvis den 25 okt. i Stockholm för att diskutera slo

pandet av kvalificeringarna till DIV. I samt rösträttsfrågan vid Sv. 

F.F:s årsmöten. Styrelsen anslöt sig till förslaget och beslöt del

taga i kostnaderna för en representant för varje förening. Att före

träda styrelsen vid nämnda sammanträde utsågs hrr Garpe och Bergh.

§ 4.

Beslöts, att den vid föregående sammanträde föreslagna diskussions

aftonen skulle äga rum tisdagen den 21 okt. De till densamma inbjud

na skulle erhålla var sin fribiljett till seriematchen mot Sandvi

kens AIK. Att inleda diskussionen utsågs hr Ejnar Svensson och formu

lerades ämnet till ”Vad kan felet med Djurgården vara ?”

§ 5.

Här skulle antecknas, att det vid föregående sammanträde beslutade 

sammanträdet med A-lagsspelarna avhållits, varvid skattmästaren läm

nade en ekonomisk översikt beträffande sektionen samt en del inter

na frågor diskuterades.
§ 6.

Ordf. avslutade sammanträdet.

Stockholm som ovan, 
Justeras.

sekr.


